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§ 87 

Budgetförutsättningar 2025-2027, KS 2024/179 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna budgetförutsättningarna för 2025–2027. 

2. Godkänna redovisningen av uppdrag i budget 2024 gällande 
resursfördelningsmodellen. 

3. Godkänna ekonomiavdelningens reviderade befolkningsprognos för 
årets budgetarbete. 

4. Uppdra åt barn- och utbildningsnämnden, socialnämnden och 
servicenämnden att revidera och analysera volymprognoserna utifrån 
den ovan beslutade befolkningsprognos. Volymprognoserna ska lämnas 
in till kommunstyrelseförvaltningen tillsammans med övrigt 
budgetunderlag i augusti.  

Arbetsutskottet beslutar: 
 

1. Uppdra åt ekonomiavdelningen att göra redaktionella ändringar av 
budgetförutsättningarna inför kommunstyrelsens beslut. 

 

Beskrivning av ärendet 
Budgetförutsättningarna är en del i kommunens budgetprocess. Syftet med 
dokumentet är att tydliggöra de ekonomiska förutsättningar som nämnder 
och bolag har att förhålla sig till kommande år.  

Till budgetförutsättningarna har barn- och utbildningsnämnden, 
socialnämnden och servicenämnden lämnat in budgetunderlaget ”Volymer 
och effektivitetsindex”, vilka biläggs för information. I underlagen framgår 
nämndernas prognostiserade volymer 2025-2027 med utgångspunkt i 
kommunens beslutade befolkningsprognos 2024-02-13 § 24. Dessa volymer 
föreslås i liggande förslag att revideras.  

För barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden finns publicerade 
effektivitetsindex i Kolada. I underlagen analyseras indexen utifrån ekonomi 
och kvalitet som trend och jämfört med liknande kommuner. 

Barn- och utbildningsnämnden har inkommit med ett beslut där de föreslår 
att nämnden tilldelas 2,5 mnkr för Nattugglas verksamhet. Förslaget innebär 
en ramökning från och med 2024 och avser både kostnadsökningar i 
befintlig verksamhet och utökning av antal platser. Beslutet biläggs för 
ställningstagande.  

Kultur-, fritids- och tekniknämnden har inkommit med ett beslut där de 
föreslår en justering av den del i hyresavtalet för Falcon Alkoholfri Arena 
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som avser matcharrangemang. Justeringen innebär en ramökning med 261 
tkr från och med 2024. Beslutet biläggs för ställningstagande.  

Motivering av beslut 
Budgetförutsättningarna tydliggör de ekonomiska förutsättningar som 
nämnder och bolag har att förhålla sig till kommande år. 
Ekonomi 
Budgetförutsättningarna inleder årets budgetprocess och tydliggör de 
ekonomiska förutsättningarna för 2025-2027. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-05-02 
Budgetförutsättningar inför 2025-2027 
Redovisning av uppdrag i budget 2024 gällande resursfördelningsmodell 
Volymer och effektivitetsindex – barn och utbildningsnämnden 
Volymer och effektivitetsindex – socialnämnden 
Socialnämnden samtliga nyckeltal  
Volymer och effektivitetsindex – servicenämnden 
Beslut BUN § 39 2024-03-28 Utökning av Nattugglans verksamhet 
Beslut KFT §18 2024-02-22 Justering matcharrangemangstaxa Falkenberg 
arena 
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§ 88 

Lokalförsörjningsprogram 2024, KS 2024/108 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna och hänskjuta Planeringsunderlag för budget – utkast till 

lokalförsörjningsprogram 2024 till budgetberedningen 

2. Godkänna ombudgetering av investeringsmedel med 500 tkr från 
Tröingeskolans överskott till ett anslag för att möjliggöra snabb 
hantering av lokalanpassningar 2024. Finansiering från 2025 och framåt 
hänskjuts till budgetberedningen. 

3. Ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att genomföra åtgärdsval för 
bostäder inom ramen för LSS/SOL. 

Beskrivning av ärendet 
I enlighet med riktlinje för lokalförsörjningsprocessen har planerings-
underlag till budget avseende samlat uppskattat behov för verksamhets-
lokaler för samtliga nämnder och bolag i Falkenbergs kommun tagits fram. 

Motivering av beslut 
Analys och beslut om behovsplaner för verksamhetslokaler har antagits i 
respektive nämnder. Nytt för i år är att samtliga lokalbehov redovisas 
likriktad, det innebär att även socialnämndens behov synliggörs i detta 
sammanhang.  

Lokalbehoven kan uppstå på flera sätt, volymökningar då befolkningen 
ökar, ersättning av tillfällig lokal där bygglov går ut, behov av 
kvalitetshöjning i fall då arbetsmiljön eller tekniska egenskapskrav är 
bristfälliga och/eller genom att det sker en ambitionshöjning genom ny 
lagstiftning eller lokala beslut. Merparten av de behov som föreslås gå 
vidare till budgetberedningen utgörs av paviljongersättningar samt 
volymökningar.  

Då lokalbehovsprocessen är årligen återkommande så skapas en viss 
flexibilitet som möjliggör justering av tidsplaner. För att möjliggöra att ligga 
i fas i planeringen så behöver planeringen startas utanför den 5-åriga 
budgetramen, när i tid genomförandet sker bestäms via budgeten. 

Utifrån inkomna behovsplaner har navigering och sortering av behoven 
skett. Vissa behov behöver utredas mer och föreslås utgå i denna omgång 
men kan bli aktuella för kommande budgetar. Utifrån detta föreslås 
åtgärdsval för bostäder inom ramen för LSS/SOL. 

I och med att Tröingeskolan invigs hösten 2025 tomställs lokaler i 
kommunal ägo, det vill säga del av Fajansskolan samt Vinbergsskolan. 
Dessutom finns Årstadskolan tomställd sedan tidigare. För att möjliggöra ett 
effektivt utnyttjande av kommunens lokaler behöver medel för utredningar 
och mindre lokalanpassningar sättas av redan 2024. Detta kan bidra till en 
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effektivisering genom att lokaler snabbare kan återanvändas för olika 
verksamheter i koncernen. De eventuellt minskade lokalkostnaderna 
kommer årligen justeras inom ramen för kommunens resursfördelnings-
modell via nämndernas lokalkostnadsersättning.  
 
Ekonomi 
Anslaget för snabba lokalanpassningar föreslås godkännas med 500 tkr 2024 
vilket finansieras genom ombudgetering från Tröingeskolans budget, då 
projektet prognostiseras att lämna ett överskott. 2025 och 2026 föreslås 
anslaget uppgå till 1 mnkr årligen, därefter 500 tkr per år. Finansieringen 
från 2025 och framåt hänskjuts till budgetberedningen. I det fall det 
uppkommer behov av större lokalanpassningar som inte ryms inom detta 
anslag behandlas det i ordinarie lokalförsörjnings- och budgetprocess. 

Övriga investeringsförslag som finns i planeringsunderlaget kommer 
kompletteras med uppskattad investeringsutgift enligt schablonberäkningar 
inför höstens fortsatta budgetberedning.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-04-24 
Planeringsunderlag till budget – lokalförsörjningsprogram 2024 
Barn- och utbildningsnämndens lokalbehovsplan 2024, 2024-02-28 §22 
Kultur-, fritids- och tekniknämndens lokalbehovsplan 2024, 2024-02-22 §19 
Servicenämndens lokalbehovsplan 2024, 2024-03-21§19 
Socialnämndens lokalbehovsplan 2024, 2024-02-20 §20  

7



Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-07 
 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1) 

§ 89 

Redovisning av uppdrag - Ta fram förslag för 
information och mobility managementåtgärder, 
inklusive kostnader, KS 2022/92 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna återrapporteringen av uppdraget. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelseförvaltningen fick i uppdrag att ta fram förslag för 
information och mobility managementåtgärder, inklusive kostnader, i syfte 
att fler resor till stationen ska genomföras med annat färdmedel än bil.  

Arbetet har resulterat i en rapport som presenterar och motiverar sju olika 
mobility managementåtgärder som syftar till att minska personbilsresorna 
till Falkenbergs station. Kostnader för de olika åtgärderna redovisas i 
rapporten.  

Rapporten redogör även för hur cykelparkering och cykelinfrastruktur vid 
stationen kan förbättras. Tre olika förslag presenteras med åtgärder och 
kostnader i rapporten. Falkenbergs station har idag en mycket god 
kollektivtrafikkoppling och cykeln är därför det transportmedel som främst 
behöver lyftas för att minska antalet bilresor till stationen. Att möjliggöra 
säker cykelparkering och god tillgänglighet för cykeln är därför nödvändigt 
för att mobilitetsåtgärder riktat till cyklister ska få önskad effekt.  

Arbete med mobility management kräver tid och engagemang i 
organisationen. Projektledare, kommunikatörer, teknisk kompetens och 
ekonomiska medel krävs för att driva framgångsrika mobility 
managementprojekt.  

Motivering av beslut 
Kommunstyrelsen gav kommunstyrelseförvaltningen uppdraget att ta fram 
förslag samt redovisa rapporten för kommunstyrelsen. Då förvaltningen har 
färdigställt förslagen genom den bifogade rapporten återstår att redovisa 
resultatet för kommunstyrelsen.   
Ekonomi 
Uppskattade kostnader för mobilitetsåtgärderna och cykelförbättringar 
redovisas på sida 38 och 39 i bifogad rapport.   
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-03-26 
Kommunstyrelsen 2022-02-08 § 40 
Rapport – Mobilitetsåtgärder Falkenbergs station, 2024-02-29 
 
 
 

8



Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-07 
 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (2) 

§ 90 

Ansökan om planbesked - Mejeriet 1,5,6, KS 2024/66 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att pröva förutsättningarna 

att ändra detaljplan Ågårdsområdet, Stadsäga 2197 m.fl. (192), med 
syfte att möjliggöra utveckling av befintlig verksamhet på fastigheterna 
Mejeriet 1, 5 och 6 

2. Planarbetet förväntas startas upp under andra kvartalet 2026. 

3. Avtal gällande plankostnader med mera ska tecknas innan planarbetet 
inleds. 

4. Uppdra åt kommunstyrelseförvaltningen att undersöka möjligheten att 
tidigarelägga planarbetet. 

 
Beskrivning av ärendet 
Arla har ansökt om planbesked för sina fastigheter Mejeriet 1,5 och 6 med 
syfte att ändra gällande detaljplan Ågårdsområdet, Stadsäga 2197 m.fl. 
(192).  
Arla vill utveckla sin verksamhet med nödvändig utbyggnad. Ändringen 
handlar om att flytta och ta bort det som i detaljplanen är reglerat 
ledningsområde och därigenom inte får bebyggas. Ledningarna är flyttade 
och ligger inte i de utpekade ledningsområdena.  

Därtill lyfts behov att möjliggöra för en ny utfart mot Skreavägen för att 
förbättra arbetsmiljön samt logistiken runt verksamheten.  

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen ställer sig positiv till att pröva en ändring av 
detaljplan Ågårdsområdet, Stadsäga 2197 m.fl. (192) enligt ansökan om 
planbesked.  

Den fördjupade översiktsplanen (FÖP) för Falkenbergs stad pekar ut det 
aktuella området som befintligt verksamhetsområde, Ågård, med inriktning 
på framförallt livsmedelsindustri. Den gällande detaljplanen reglerar 
området för industriändamål med bland annat en byggnadshöjd på max 20 
meter, ledningsområden med mark som inte får bebyggas samt utfartsförbud 
med påbud om stängsel. Detaljplanen vann laga kraft 1981-07-08. 
Genomförandetiden har gått ut. En ändring av planen följer därmed både 
FÖP:ens och detaljplanens intentioner. 

Ansökan om planbesked har stämts av inom kommunen och inkomna 
synpunkter finns redovisat i underlaget. Generellt är synpunkterna positiva 
till en ändring. Trafiksituationen tillsammans med att få till en lämplig plats 
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för en ny utfart behöver klargöras. Det samma gäller för de olika 
ledningarnas placering samt att utreda vilket skydd som är lämpligt för dem.  

Då verksamheten ligger i ett synligt och hårt trafikerat läge i entrén mot 
staden, lyftes även betydelsen att ha en bra dialog och samverkan med Arla 
kring god utformning och gestaltning av utbyggnaden. 

Eftersom ledningarna är flyttade utanför det planlagda ledningsstråket och 
hindrar en utbyggnad är en ändring av detaljplanen nödvändig. Det är 
viktigt att verksamheten har möjligheten att utvecklas när förutsättningarna 
har ändrats gällande ledningarnas dragning.  

Att förbättra logistiken samt arbetsmiljön med en tillkommande utfart mot 
Skreavägen kan även genomföras med en ändring av detaljplanen. Detta 
fodrar att samordna med motsatta ut- och infarter på andra sidan Skreavägen 
samt att se över eventuella framtida belastningar på korsningen 
Skreavägen/väg 150. Lämplig placering av en eventuell ny utfart ska ske i 
dialog med kultur-, fritid- och teknikförvaltningen.  
Ekonomi 
Planarbetet finansieras av sökanden. Vid positivt planbesked regleras 
kostnaderna i ett planavtal som upprättas mellan sökanden och kommunen. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-04-02 
Orienteringskarta  
Ansökan inkl bilaga 2024-01-31 
Tjänstepersonsavstämning 
  
Yrkanden 
Sandra Johansson (M), Susan Pettersson (KD), Petra Hygrell (L), Anneli 
Andelén (C) och Per Svensson (S) yrkar att kommunstyrelseförvaltningen 
undersöker möjligheten att tidigarelägga planarbetet.  

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på tilläggsyrkande mot avslag och finner att 
arbetsutskottet beslutar i enlighet med Sandra Johansson (M), Susan 
Pettersson (KD), Petra Hygrell (L), Anneli Andelén (C) och Per Svenssons 
(S) tilläggsyrkande.  
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§ 91 

Redovisning av uppdrag - Möjligheten att avveckla 
miljö- och hälsoskyddsförvaltningen och inkludera 
verksamheten i kommunstyrelseförvaltningen,           
KS 2023/519 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 
1. Anteckna utredningen till protokollet. 

Beskrivning av ärendet 
Ärendet har initierats av Per Svensson (S) inom ramen för ledamöters 
initiativrätt i nämnder enligt kommunallagens 4 kap. 20 § att uppdra åt 
kommundirektören att utreda möjligheten att avveckla kommunens minsta 
förvaltning, miljö- och hälsoskyddsförvaltningen. Utredningen ska pröva att 
inkludera verksamheten i kommunstyrelseförvaltningen, med bibehållen 
myndighetsnämnd; miljö- och hälsoskyddsnämnden. Falkenbergs kommun 
behöver ständigt se över organisation och resursutnyttjande för att få till 
stånd ökad måluppfyllelse, minskad administration samt samordning och 
nyttjande av kommungemensamma stödfunktioner.  

Motivering av beslut 
Utredningen visar att det är möjligt att avveckla miljö- och 
hälsoskyddsförvaltningen och inkludera verksamheten på 
kommunstyrelseförvaltningen. Ett av de främsta argumenten är att miljö- 
och hälsoskyddsförvaltningen är en liten förvaltning som påverkar 
kommunens ledningsstruktur och skapar asymmetri. Att inkludera miljö och 
hälsas verksamhet i kommunstyrelseförvaltningen kan även leda till 
minskad administration och effektivare samarbete eftersom miljö- och 
hälsoskyddsförvaltningen redan har ett samarbete med 
kommunstyrelseförvaltningen inom HR och ekonomi. Genom att avveckla 
miljö- och hälsoskyddsförvaltningen och inkludera verksamheten i 
kommunstyrelseförvaltningen kan organisationen bli mer robust och uppnå 
en minskad sårbarhet i administrationen. Den fackliga samverkan skulle bli 
mindre omfattande för chefer inom miljö och hälsa, då de skulle ingå i 
kommunstyrelsens fackliga struktur. Juridiska tjänster skulle fortsatt behöva 
avropas externt, men hindrar inte förslaget om avveckling. Det är dock 
viktigt att rekommendationerna kring tillsyns- och delikatessjäv följs för att 
undvika jävssituationer. Avvecklingen kan leda till en mer balanserad och 
effektiv ledningsorganisation med bättre resursanvändning och mindre 
administration. 
Ekonomi 
Utredningen har på ett övergripande plan inte kunnat se att förslaget 
påverkar ekonomin. Budgeten kommer fortsatt ligga kvar hos miljö- och 
hälsoskyddsnämnden  
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-04-24  
Utredning miljö- och hälsoskyddsförvaltningen 
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§ 92 

Svar på remiss - SOU 2024:18 Delbetänkandet Nya 
regler om cybersäkerhet, KS 2024/134 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Översända tjänsteskrivelsen till Försvarsdepartementet som Falkenbergs 

kommuns svar på remissen.  

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över remissen av 
delbetänkandet Nya regler om cybersäkerhet. Utredningen ska föreslå de 
anpassningar av svensk rätt som är nödvändiga för att EU:s direktivet om 
åtgärder för en hög gemensam cybersäkerhetsnivå i hela unionen (NIS2-
direktivet) ska kunna genomföras. Sveriges kommuner och regioner har, 
med anledning av att den föreslagna lagstiftningen förväntas få omfattande 
påverkan på kommuner, uppmanat de kommuner som pekats ut som 
remissinstanser att svara på remissen. Cybersäkerhetslagen föreslås träda i 
kraft 1 januari 2025. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen har sammanställt synpunkter på översänd 
remiss i tjänsteskrivelse daterad 2024-04-12, vilken föreslås översändas till 
Försvarsdepartementet som Falkenbergs kommuns svar på remissen. Den 
viktigaste synpunkten lyfter behovet av medföljande finansiering för de 
uppgifter som åläggs kommunerna genom lagförslaget. Övriga synpunkter 
berör behovet av tydliggörande gällande ansvarsfördelning och undantag, 
samt samverkanskrav mellan tillsynsmyndigheter.  

Tjänsteskrivelsen framhåller att i det fall föreslagna lagkrav genomförs utan 
medföljande finansiering kommer förslaget att medföra kostnader för såväl 
administrativa som tekniska åtgärder. Hur stora kostnaderna i så fall 
kommer att bli är i nuläget inte möjligt uppskatta. 
Ekonomi 
Att svara på remissen medför inga ekonomiska konsekvenser.   
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-04-24 
Tjänsteskrivelse 2024-04-12 
Nya regler om cybersäkerhet, delbetänkande av Utredningen om 
genomförande av NIS2 och CER-direktiven 
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§ 93 

Svar på remiss - Yttrande om förordnande som 
vigselförrättare, Charlotta Jonson, KS 2024/223 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 
1. Förslå Länsstyrelsen i Hallands län att förordna Charlotta Jonson som 

borgerlig vigselförrättare i Falkenbergs kommun. 

Beskrivning av ärendet 
Charlotta Jonson har inkommit med en förfrågan om att utses som borgerlig 
vigselförrättare i Falkenbergs kommun, varför kommunen nu bereds 
möjlighet att yttra sig över ansökan. Länsstyrelsen i Hallands län utser 
borgerliga vigselförrättare i de halländska kommunerna och berörd kommun 
ska beredas möjlighet att yttra sig innan beslut fattas. 

Motivering av beslut 
Charlotta Jonson har uttryckt intresse av att utses som vigselförrättare och 
anses vara en lämplig borgerlig vigselförrättare.  
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott yttrar sig om vigselförrättare inom ramen 
för kommunstyrelsens delegationsordning 1:02 ”Yttranden till myndigheter 
och andra organ i mindre ärenden som ej har principiell betydelse.” 
 
Ekonomi 
Kommunens ekonomi påverkas inte av beslutet då det är Länsstyrelsen i 
Hallands län som står för utbildning och arvodesutbetalningar till borgerliga 
vigselförrättare. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-04-24   
Länsstyrelsens begäran om yttrande 
 
Yrkanden 
Sandra Johansson (M), Susan Pettersson (KD), Petra Hygrell (L), Anneli 
Andelén (C) samt Per Svensson (S) yrkar bifall till liggande förslag. 
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Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-07 
 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1) 

§ 94 

Antagande av nytt verksamhetsområde för VA,          
KS 2024/151 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Inrätta, utvidga och förändra verksamhetsområde för VA enligt 
föreslagna förändringar avseende Arvidstorp 1:168, Långås 2:71, 2:72, 
2:73 och Morups-Ry 1:59. 

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB (Favrab) har i egenskap av 
huvudman för VA-verksamheten i Falkenbergs kommun beslutat att föreslå 
kommunfullmäktige besluta att inrätta, utvidga och förändra 
verksamhetsområde för vatten och avlopp (VA). Ansvaret för att inrätta 
verksamhetsområdet åligger kommunen och inte huvudmannen, i enlighet 
med lagen om allmänna vattentjänster. 

Motivering av beslut 
Förslaget omfattar fastigheter där exploatering har skett de senaste åren eller 
där nyanslutningar skett i det befintliga verksamhetsområdets närhet.   

Föreslagna fastigheter för intagande i verksamhetsområde är belägna i 
verksamhetsområdets direkta närhet och bedöms som ekonomiskt motiverat 
att inkludera. Genom ett inkluderande av föreslagna fastigheter reduceras 
även antalet enskilda avlopp och bidrar i förlängningen därmed till en 
minskad miljöbelastning. 

Ekonomi 
För att ta ut avgifter enligt gällande VA-taxa är det erforderligt att aktuella 
områden tas in i verksamhetsområdet. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-04-23  
Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB, 2024-02-29 § 12  
Kartor 
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Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-07 
 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1) 

§ 95 

Revidering av Kommunala funktionsrättsrådets 
arbetsordning, KS 2022/513 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna revidering av kommunala funktionsrättsrådets arbetsordning.  

Beskrivning av ärendet 
Kommunala funktionsrättsrådets arbetsordning beslutades av 
kommunstyrelsen 2021-02-09. Funktionsrättsrådets ledamöter och ersättare 
väljs för fyra år räknat från 1 januari efter det år då val av 
kommunfullmäktige har ägt rum och nya ledamöter i rådet tillträdde i början 
av 2023. Översyn av arbetsordningen ska göras vart fjärde år, en ändring i 
Region Hallands organisation gör att en mindre revidering nu förslås. 

Enligt arbetsordningen ska kommunala funktionsrättsrådets referensråd 
samt berörda nämnder få möjlighet att lämna synpunkter på förändringarna i 
arbetsordningen. Föreslagen förändring har godkänts av kommunala 
funktionsrättsrådet, däremot inhämtas inte synpunkter från berörda nämnder 
vid det här tillfället då förändringen är mindre och görs på grund av en 
extern organisationsändring.   

Motivering av beslut 
Under § 2 i rådets arbetsordning beskrivs att kommunala funktionsrättsrådet 
består av fyra politiska ledamöter med fyra ersättare samt fyra alternerande 
ledamöter från funktionsrättsorganisationerna. Sedan årsskiftet 2022/2023 
har Region Halland avvecklat sin Falkenbergsnämnd som hade en ledamot i 
rådet. Med anledning av detta förslås en ny sammansättning av rådet bli tre 
politiska ledamöter med tre ersättare samt fyra alternerande ledamöter från 
funktionsrättsorganisationerna. 
Ekonomi 
Förslaget påverkar kommunens ekonomi genom att arvode utbetalas till 
samtliga ledamöter i rådet. Minskningen av en ledamot förväntas leda till en 
kostnadsminskning på 2080 kr per år då rådet har fyra möten per år.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-04-23 
Protokoll kommunala funktionsrättsrådet 2023-11-23 
Förslag till ny arbetsordning 2023-11-23 
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Falkenbergs kommun    
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-07 
 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1) 

§ 96 

Revidering av Kommunala pensionärsrådets 
arbetsordning, KS 2023/260 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna revidering av kommunala pensionärsrådets arbetsordning. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunala pensionärsrådets arbetsordning beslutades av kommunstyrelsen 
2021-02-09. Pensionärsrådets ledamöter och ersättare väljs för fyra år räknat 
från 1 januari efter det år då val av kommunfullmäktige har ägt rum, nya 
ledamöter i rådet tillträdde i början av 2023. Översyn av arbetsordningen 
ska göras vart fjärde år, ett skrivfel i arbetsordningen gör däremot att en 
mindre revidering nu förslås.  

Enligt arbetsordningen ska pensionärsorganisationerna i rådet samt berörda 
nämnder få möjlighet att lämna synpunkter på förändringarna i 
arbetsordningen. Föreslagen förändring har godkänts av kommunala 
pensionärsrådet, däremot inhämtas inte synpunkter från berörda nämnder 
vid det här tillfället då förändringen är en mindre korrigering.  

Motivering av beslut 
Under § 2 i rådets arbetsordning beskrivs att kommunala pensionärsrådet 
ska bestå av tre politiska ledamöter med tre ersättare samt ett antal 
ledamöter respektive ersättare från pensionärsorganisationerna. Korrekt 
antal ska vara fyra politiska ledamöter med fyra ersättare samt ett antal 
ledamöter respektive ersättare från pensionärsorganisationerna.  
Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-04-23 
Protokoll kommunala funktionsrättsrådet 2023-11-23 
Förslag till ny arbetsordning för funktionsrättsrådet 2023-11-23 
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